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Budapest, 2014. július 31. - Elszámolásra kéri a Magyar Nemzeti Filmalapot és Andrew G.
Vajnát, a nemzeti filmipar megújításáért felelős kormánybiztost az LMP,
mert az ellenzéki párt véleménye szerint milliárd forintokban kifejezhető különbség van a
törvényben meghatározott, filmtámogatásra fordítható összeg és a tényleges kifizetések között.
       Ikotity István országgyűlési képviselő és Komlósi Csaba az LMP kulturális szakszóvivője az
MTI-hez csütörtökön eljuttatott közleményében úgy fogalmaz: ez a párt írásbeli kérdéseire adott
kormányzati válaszokból derül ki.
 Az első és legfontosabb kérdésnek nevezik, hogy "hová tűntek" a 6-os lottó játékadója alapján
járó milliárdok, mert a kimutatások szerint filmtámogatásokra ennek csak egy részét használták
fel. Hozzáteszik, hogy a filmalap eddigi fennállása alatt nagyságrendileg annyi pénzt költött
saját működési költségeire, mint amennyit filmgyártásra utalt ki, de még ez a durva arány sem
magyarázza, hova tűnt el több milliárd adóforint.
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